
Det jag fruktar mest för er är mindre avguderi." De
sa: "Allahs sändebud! Vad är mindre avguderi?" Han

sa: ”Ögontjäneri

Mahmud bin Labid (må Allah vara nöjd med honom) berättade att Allahs sändebud صلى الله عليه وسلم sa:
"Det jag fruktar mest för er är mindre avguderi." De sa: "Allahs sändebud! Vad är mindre

avguderi?" Han sa: ”Ögontjäneri. När alla människor vedergälls för sina handlingar på
domedagen kommer Allah att säga till dem: 'Gå till dem som ni gjorde er till inför och se

om du kommer att få någon belöning från dem?'"
[Godtagbar] [Återberättad av Ahmad]

Profeten صلى الله عليه وسلم   berättar  att  det  han  fruktar  mest  för  sitt  samfund  är  mindre  avguderi,  vilket  är
ögontjäneri; att göra goda handlingar för människors skull. Sedan berättade han om straffet
för ögontjänarna på domedagen, vilket är att det kommer att sägas till dem: "Gå till dem för
vars skull ni brukade göra goda handlingar, se om de har möjligheten att belöna er för dessa
handlingar?!"
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